



Junmei Li

Beijing

PRACTICE AREAS

- Tax planning

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Li specializes in tax planning. She has solid tax knowledge and assists the team in providing tax optimization and advisory services for large enterprises and high-net-worth clients. She has participated in numerous tax consulting and declaration projects, including cross-border transactions, indirect share transfer transactions (Bulletin No. 7 transactions), tax health checks, tax incentive applications, etc. She has also been involved in providing legal and tax consulting services concerning individual income tax planning and U.S tax planning.

EDUCATION

Ms. Li graduated from Anhui University in 2023 with a bachelor's degree in Economics and a minor in Law. She graduated from the Law School of Renmin University of China in 2026 with a master's degree in Law.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

PRC Tax Agent Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李军梅

北京

业务领域

- 税务规划

工作经历

李军梅女士执业领域为税务规划。她拥有丰富的税务知识，协助团队为企业和高净值客户提供税务优化和咨询服务，参与若干税务咨询和申报项目，包括跨境架构重组、间接股权转让交易（7号公告）、税务健康检查、税收优惠申请，并参与个人所得税规划和美国税务规划项目，提供法律和税务咨询服务。

教育背景

李军梅女士于 2023 年毕业于安徽大学并获得经济学学士学位及法学辅修学士学位，于 2026 年毕业于中国人民大学法学院并获得法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格
中华人民共和国注册税务师资格

工作语言

中文、英文